
Pagina 1 van 2 

 
Beste mevrouw Kox-Meijer, 
 
Op grond van artikel 42 van het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad van de gemeente Stichtse Vecht, zijn door u schriftelijke 
vragen gesteld over de toegankelijkheid van de begraafplaatsen van Stichtse Vecht. 
 
Voor de overzichtelijkheid worden de door u gestelde vragen herhaald. 
 
Vraag 1 
Deelt het college onze mening dat, op korte termijn al onze begraafplaatsen zo ingericht 
zijn dat deze voor iedereen, valide, minder valide en- of invalide te bezoeken zijn zoals de 
raad dit in de inclusie agenda heeft vastgesteld? 
 
Antwoord 1 
Ja, die mening delen wij. 
 
Vraag 1a 
Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 1a 
Niet van toepassing. 
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Vraag 1b 
Zo ja, welk termijn heeft u hiervoor in gedachte? 
 
Antwoord 1b 
In de eerste maanden van 2024 vinden ambtelijk een of meer overleggen plaats met het 
Kenniscentrum Groen en Handicap en met het Platform Gehandicapten Stichtse Vecht. 
Daarbij zal duidelijk worden welke toegankelijkheidsproblemen kunnen worden 
ondervonden en wat, met het oog op de toegankelijkheid, aanvaardbare oplossingen zijn 
voor zowel de korte als voor de wat langere termijn. Overigens is in de laatste week van 
oktober op de begraafplaats in Breukelen, waar het probleem het ergste speelde, al zo 
veel mogelijk grind verwijderd. 
 
In 2024 worden een beleidsplan en een beheerplan voor de begraafplaatsen opgesteld. De 
toegankelijkheidsproblemen en de oplossing daarvoor worden daarin opgenomen.  
Indien additionele gelden noodzakelijk blijken, zullen deze met een afzonderlijk 
raadsvoorstel aangevraagd worden om uitvoering te versnellen. Uitvoering zal ook hiermee 
echter niet voor 2025 kunnen aanvangen gezien de doorlooptijden van raadsvoorstel en 
aanbesteding. In de Kadernota 2025 zal de dekking voor dit voorstel worden verwerkt. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Overeenkomstig het door burgemeester en wethouders van Stichtse Vecht genomen 
besluit, 
 
 
Dennis Boekhout,  
Directeur Ruimte 
 
 

Vindt u deze brief niet duidelijk? Laat het ons weten via info@stichtsevecht.nl 
If you don’t understand Dutch, please email us at info@stichtsevecht.nl 




